

New fax number

As from 1 November 1991, a new fax number should be used for communications relating to the WER and notifications of diseases subject to the International Health Regulations. Health administrations are requested to use this number from that date to ensure the information is received with the minimum delay. The new number is: 788 00 11.

Nouveau numéro de fax

Dès le 1^{er} novembre 1991, un nouveau numéro de fax devra être utilisé pour les communications concernant le REH et les notifications de maladies soumises au Règlement sanitaire international. Les administrations sanitaires sont priées d'utiliser ce numéro dès la date indiquée afin que l'information soit reçue dans les plus brefs délais. Le nouveau numéro est le suivant: 788 00 11.

Telex: 415416 **Fax:** 791 07 46

(Attention EPIDNATIONS for notifications of diseases subject to the regulations)

Automatic telex reply service:

Telex 415768 Geneva followed by ZCZC ENGL for reply in English

Price of the *Weekly Epidemiological Record*

Annual subscription Sw. fr. 150.-

Télex: 415416 **Fax:** 791 07 46

(A l'attention d'EPIDNATIONS concernant les notifications des maladies soumises au règlement)

Service automatique de réponse par télex:

Télex 415768 Genève suivi de ZCZC FRAN pour une réponse en français

Prix du *Relevé épidémiologique hebdomadaire*

Abonnement annuel Fr. s. 150.-

8 000 10 91

ISSN 0049-8114

Printed in Switzerland